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 Onderwerp  bestuursvergadering 

Vergaderdatum woensdag 5 april 2023 

Locatie dorpshuis 

Aanwezige bestuursleden 

 

Afwezige bestuursleden             

Afwezig met bericht van  

afmelding 

 

K. Bos (KB), L. Kranenburg (LK), Vreeswijk (PV) en S. Vreeswijk (SV), L. Brugman(LB) 

 
 

 

Overige aanwezigen                      8 toehoorders  
 

1. Opening en mededelingen 
PV opent de vergadering en heet allen welkom.  

2. Ingekomen en verzonden stukken 

• Mail van adviseur gebiedsmanagement inzake afsluiting spoorwegovergangen t.b.v. formule 1; 

• Brief gemeente Haarlemmermeer inzake verplaatsen speelplek Kuijperlaan; 

• Mail gemeente Haarlemmermeer inzake Koningsdag; 

• Brief gemeente Haarlemmermeer inzake inloopbijeenkomst over groen rondom kruispunt 
Kastanjelaan/Lindenlaan 11 april; 

• Brief gemeente Haarlemmermeer inzake werkzaamheden openbare verlichting fietspad 
Haarlemmerstraatweg 27-29 april; 

• Mail gebiedsmanager inzake onderzoek in het kader van energietransitie; 

• Mail inzake MRS bijeenkomst 12 april a.s. 
 
 
 

3. Verslag van de vergadering van 1 maart 2023  
Goedgekeurd. 
 
4. Verslag LK inzake Omgevingsfonds De Groene Energie Corridor 
LK doet verslag: Mark Schreuder is voorzitter geworden. Men is nu bezig met het opstellen van de statuten. 
Er is ook een penningmeester aangesteld. Er wordt maandelijks vergaderd om statuten en reglementen rond 
te krijgen. Er wordt vergaderd in het Dorpshuis op kosten van de dorpsraad. 
 
5. Aanmelding voor nieuwe Maatschappelijke Raad Schiphol 
 Het lijkt erop dat de MRS anders zal gaan functioneren dan de ORS, die alleen op basis van consensus 
opereerde. Na afloop van de vergadering zal nog worden gesproken over de wijze van benadering van de 
inwoners. 
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6. Verslag portefeuillehouders 
KB: in de Lindenlaan bij de dijk wordt opnieuw beplanting aangelegd. Datzelfde gebeurt aan de voorzijde van 
het Dorpshuis. Er wordt  kort gesproken over de Knip op de dijk en de gevolgen: het verkeer verplaatst zich 
naar de kernen. Marc Achterbergh wil hierover vragen gaan stellen. KB speelt de vragen door aan Marc. De 
plannen voor het distributiecentrum zijn overgegaan in handen van een andere projectontwikkelaar. Er 
wordt kort gediscussieerd over de verkeerssituatie hoek Kastanjelaan/Domineeslaan. De gebiedsmanager 
heeft ons beloofd dat we bijgepraat gaan worden over de plannen van Cobraspen. Het fiets-/voetpad na de 
Bietenbrug geeft veel onduidelijkheid inzake de verkeerssituatie. 
 
7. Rondvraag en sluiting 

Volgende week is er gebiedsoverleg met de gemeente waarbij de dorpsraad wordt bijgepraat over de stand 
van zaken van de diverse projecten. 

Opmerkingen toehoorders: gevraagd wordt of er een frequentieverandering is doorgevoerd in het legen van 
de openbare afvalbakken. Wordt nagevraagd bij Meerlanden en/of Waterwolf. Marc Achterbergh merkt op 
dat de plannen rondom Vos in de Dennenlaan goed verlopen. Hier kunnen 7 tot 9 woningen worden 
gerealiseerd. 
 

 

 

 

Actielijst naar aanleiding van bestuursvergadering van 5 april 2023 

Vergadering Wat Wie Wanneer 

    

    

    

04-03-20 en 

07-07-21 

Inzwanenburghalfweg.nl . verenigingen 

aanschrijven of bijeenkomst 

organiseren? 

Op facebook 

zetten? 

Nog te 

bepalen 

 


